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Pirmoji dalis apie Raptorial mcc "klubhauso" atsiradimą.

  

  

2011-ųjų sezoną nusprendėme užbaigti darbingai. Vos tik įžengus į būsimo "Klubhauso"
patalpas apžiūrėti, buvo suplanuoti artimiausi darbai ir kibome į darbus net dulkės rūko (tira to
žodžio prasme). Baikeriai veiklūs ir energingi žmonės todėl pastatę motociklus žiemoti savo
energiją nusprendė skirti klubo namų įrengimui o ne "lašiakų" kaupimui (pavasarį ir viršsvorio
nebus ir motociklas mažiau kuro ims :)))) ). Visi nusiteikę optimistiškai ir jei kalėdų čia dar
nesutiksime tai velykas tikriausiai TAIP.

      

Foto reportažas

  

Antroji dalis apie Raptorial mcc "klubhauso" atsiradimą.

  

Darbai pasistūmėjo į priekį. Visi tikimės, kad dulkėtas darbas greitai baigsis ir "klubhauso"
kūrimas nušvis aiškesnėmis spalvomis.
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  Na pagaliau dulkės pradeda skirstytis ir mūsų "klubhauso" vaizdas pradeda ryškėti. Lubos,sienos kaip ir baigtos... persimetame prie grindų dažymo. Didžiausias vargas išsirinkti spalvą :)įveikus šį barjera viskas juda kaip iš pypkės... tiesa pas mus rūkančių vos keletas, bet vistiekgerai pavyko nudažyti.  

  

  Daugiau nuotraukų apie mūsų klubhauso kūrima rasite čia 
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